
Protokół Nr 26/17 

z posiedzenia Komisji Budżetu 

odbytego w dniu 30 marca 2017 r. 
 

Posiedzenie Komisji Budżetu otworzył Pan Sławomir Stępnik – Przewodniczący tejże 

komisji. Powitał członków komisji i zaproszonych gości. 

W dalszej kolejności stwierdził kworum niezbędne do obradowania i przedstawił 

proponowany porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie się z działalnością Wójta w zakresie pozyskiwania środków finansowych 

na realizację gminnych zadań inwestycyjnych. 

2. Przegląd mienia gminnego w zakresie posiadanych gruntów i nieruchomości.   

3. Sprawy bieżące i różne.   

 

Do porządku obrad członkowie komisji nie zgłosili żadnych uwag i został przyjęty 

jednogłośnie przez wszystkich członków komisji. 

Następnie Przewodniczący Komisji przystąpił do zatwierdzenia protokółu 

z poprzedniego posiedzenia. Do przedstawionego protokołu z poprzedniego posiedzenia nie 

wnoszono uwag i został on przyjęty jednogłośnie. 

 

Realizując tematykę dzisiejszego posiedzenia Pan Sławomir Stępnik oznajmił, że działania 

Wójta w zakresie pozyskiwania środków z zewnątrz są radnym znane, gdyż systematycznie te 

informacje są przekazywane przez Wójta Gminy. Dodał, że zostały już zrealizowane 

następujące inwestycje: budowa drogi w Restarzewie Środkowym, budowa drogi w Grabówiu 

i Rogóźno oraz termomodernizacja budynku ŚDŚ w Dąbrowie Widawskiej. Kontynuując 

radny Stępnik przypomniał, że trwa przebudowa zieleni w parku w Widawie, a poza tym 

dodał, że został już wyłoniony wykonawca budowy przedszkola w Widawie i niebawem 

nastąpi podpisanie umowy.  

Następnie Przewodniczący Stępnik poinformował, że odbyło się spotkanie z mieszkańcami 

bloków w Chociwiu w sprawie sprzedaży tych mieszkań, jednak dodał, że rozmowa z 

mieszkańcami w tym temacie nie doprowadziła do żadnego consensusu, gdyż wynajmujący 

nie wykazują zainteresowania ich wykupem. Kontynuując temat Przewodniczący 

poinformował, że pomimo podwyżki czynszu dla wynajmujących mieszkania komunalne, 

gmina w dalszym ciągu dopłaca do utrzymania tych mieszkań. 

W temacie wypowiedział się również radny Graczyk, który proponował ogłoszenie przetargu 

nieograniczonego na sprzedaż mieszkań komunalnych z prawem pierwokupu dla 

wynajmujących.       

 

W związku z wyczerpaniem tematyki przewidzianej na dzisiejsze posiedzenie oraz brakiem 

dodatkowych pytań Przewodniczący Komisji Budżetu – Pan Sławomir Stępnik zamknął 

obrady Komisji i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: 

Emilia Konieczna       Przewodniczący 

Komisji Budżetu 

           Sławomir Stępnik 


